
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 708/2012                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση α) σύναψης σύμβασης διαδημοτικής 
συνεργασίας μεταξύ των Δήμων Βέροιας και Νάουσας, β) 
εξουσιοδότηση της Δημάρχου για υπογραφή της 
σύμβασης και γ) ορισμός εκπροσώπου με τον 
αναπληρωτή του στην Κοινή Επιτροπή Παρακολούθησης. 

 
         Σήμερα 19 Νοεμβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 15-11-2012 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου 
που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους 
Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα 
με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 
μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 
7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 
12)Λ.Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 
15)Χ.Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Π. Τσαπαρόπουλος, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 
21)Γ.Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 
24)Λ.Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 
27)Κ.Κοστογλίδου, 28)Α. Βασιάδης, 29)Β. Γιαννουλάκης, 
30)Χ.Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Κ. Παναγιωτίδης, 33)Δ.Γκέκα, 
34)Α. Παπαδόπουλος, 35)Σ. Κουμτσίδης, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 
37)Γ.Μελιόπουλος, 38)Ι.Αγγέλογλου. 

Χ. Γαϊτάνου, Κ. Συμεωνίδης, 
Γ.Σουμπέκας 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                                Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου, Ι.Παπαδόπουλος, Ε.Κελεσίδης Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, 
Α.Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι.Καπετανίδης, 
Π.Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξη συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Δ.Δάσκαλος, 
Κ.Παναγιωτίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του εκτάκτου θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Παπαδόπουλος, Α.Καγκελίδης, 
Θ.Κορωνάς. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 695/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Α.Γκαμπέσης, 
Α.Παπαδόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. Β.Παπαδόπουλος, Α.Καγκελίδης, Κ.Παναγιωτίδης, Θ.Κορωνάς, Σ.Κουμτσίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Ν.Τσιαμήτρος, Μ.Σουμελίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Ν.Μωυσιάδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 699/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. . Γ.Κάκαρης, Γ.Μιχαηλίδης, Α.Παπαδόπουλος 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Β.Γιαννουλάκης, Α.Νεστορόπουλος, Α.Γκαμπέσης, Α.Βασιάδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 702/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Χ.Τσιούντας και προσήλθαν οι 
κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος και Β.Γιαννουλάκης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 703/2012 απόφασης αποχώρησε η κ.Ι.Σοφρόνωφ και προσήλθε ο κ.Α.Νεστορόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 704/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Τσιούντας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 708/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Π.Τσαπαρόπουλος, Α.Νεστορόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 709/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Νεστορόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 710/2012 απόφασης προσήλθε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-11-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου 
Ελισάβετ Αρχοντάκη,  που έχει ως εξής: 

Ζητείται από το Δημοτικό Συμβούλιο να δεχθεί τη διαδημοτική συνεργασία 
μεταξύ του Δήμου της Ηρωικής Πόλης της Νάουσας με το Δήμο Βέροιας, με σκοπό τη 
στείρωση και ηλεκτρονική σήμανση των αδέσποτων ζώων και να ορίσει ένα μέλος για 
την επιτροπή παρακολούθησης της σύμβασης.     

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσαβδαρίδης: Με το Δ.Θεσσαλονίκης είχατε κάνει μια διαδημοτική συνεργασία 

για τον τουρισμό αλλά κάποιο μνημόνιο συνεργασίας δεν είδαμε, ενώ όσον αφορά τη 
συνεργασία Βέροιας-Νάουσας η σύμβαση έφτασε άμεσα. 

Δήμαρχος: Έχετε δίκιο είναι δική μου παράλειψη. 
Πρόεδρος: Γιατί δε συμπεριλαμβάνουμε και το Δ.Αλεξάνδρειας; 
Αρχοντάκη: Προς το παρών δεν έχουμε μόνιμα κάποιον κτηνίατρο στο καταφύγιο 

και δε μπορούμε να εξυπηρετήσουμε και το Δ.Αλεξάνδρειας. Ο Δ.Νάουσας θα διαθέσει 
το δικό του κτηνίατρο. 

Αγγέλογλου: Είναι αλήθεια ότι προσλήφθηκαν τέσσερα άτομα στο καταφύγιο 
σήμερα; 

Αρχοντάκη: Δεν είναι τέσσερα αλλά έξι, εκ των οποίων οι δύο είναι πτυχιούχοι 
ζωικής παραγωγής. Εργάζονται με πεντάμηνη σύμβαση μέσω του προγράμματος 
κοινωφελούς εργασίας και από τη στιγμή που δήλωσαν ότι επιθυμούν να εργαστούν στο 
καταφύγιο ζώων, είναι αδύνατη η μετακίνησή τους σε άλλη υπηρεσία του Δήμου. 

Παυλίδης: Όταν θα τελειώσει το πρόγραμμα κοινωφελούς εργασίας, θα μπορεί ο 
Δήμος από τη στιγμή που δεν έχει την οικονομική ευχέρεια, να ανταπεξέλθει στις 
ανάγκες της σύμβασης αυτής; 

Μήπως με αυτή τη σύμβαση θα αυξηθεί ο αριθμός των αδέσποτων  σκυλιών της 
πόλης; 

Γιατί δεν αναλαμβάνουν οι άλλοι Δήμοι ένα τέτοιο εγχείρημα; 
Πιστεύω ότι θα μπλέξουμε. Έχουμε προσδιορίσει πόσο θα μπλέξουμε;  
Αρχοντάκη: Καλώς ή κακώς ξέρουμε ότι εγκαταλείπονται σκυλιά εντός του 

Δ.Βέροιας που προέρχονται από άλλους Δήμους. Γι’ αυτό το λόγο κάνουμε αυτή τη 
συνεργασία. Σκοπεύουμε να συνεργαστούμε μόνο για τις στειρώσεις. Θα φέρνουν τα 
σκυλιά, θα στειρώνονται και θα τα παίρνουν πίσω την ίδια μέρα. Για πέντε μήνες 
επομένως θα εργάζεται εδώ κι ο κτηνίατρος του Δ.Νάουσας. 

Παυλίδης: Θεωρώ ότι δεν απαντήθηκαν οι ερωτήσεις μου. Μετά το πεντάμηνο τι 
γίνεται; Θα αυξηθεί ο αριθμός των σκυλιών; 

Αρχοντάκη: Δε θα αυξηθεί ο αριθμός των ζώων. Θα στειρώνονται και θα 
επιστρέφουν πίσω. 

Αγγέλογλου: Η υιοθεσία των αδέσποτων ζώων πρέπει να αποδεικνύεται με 
έγγραφα του Δήμου, σύμφωνα με τη νομοθεσία. 

Αυτή η σύμβαση δημιουργεί ένα νέο ΕΣΔΑ. Ενιαίο Σύνδεσμο Διαχείρισης 
Αδεσπότων.  

Πιστεύω να γνωρίζετε ότι δεν έγινε απολύτως τίποτε με τον ΕΣΔΑ τα τελευταία 
δώδεκα χρόνια.  

Πριν δημιουργήσετε το νέο «ΕΣΔΑ», φροντίστε να είστε εντάξει με τις 
υποχρεώσεις σας, γιατί δε θα είναι η κολυμβήθρα του Σιλωάμ που θα σας απαλλάξει από 
αυτές τις ευθύνες. Ο κ. Παυλίδης πολύ σωστά τοποθετήθηκε όσον αφορά τα 
μακροπρόθεσμα αποτελέσματα. Αλλά αυτές οι ευθύνες θα έρθουν αμέσως. Και θα 
έρθουν αμέσως γιατί δεν τηρήσατε ποτέ το νόμο κι αυτό επισύρει ποινικές ευθύνες. 

Πρόεδρος: Γιατί πάντα κ. Αγγέλογλου επισείετε την απειλή επί των κεφαλών των 
δημοτικών συμβούλων;  

Κάθε σύμβουλος που έχει μια ευθύνη, κινείται εντός του πλαισίου των 
δυνατοτήτων που του προσφέρονται. Θα θέλαμε όλα να είναι όπως τα λέει ο νόμος και να 
μην είναι ο χώρος αυτός ένα καταφύγιο ζώων, αλλά αυτή τη στιγμή δεν είναι ιδανικές οι 
συνθήκες. 



Κούτρας: Εγώ θα πω πέντε πρακτικά πράγματα που μπορούν να γίνουν για να 
ξεκαθαρίσει το τοπίο όσον αφορά τα ζώα. 

Ο Ν.4039/2012 το έχει ξεκαθαρίσει πλήρως. Ο χώρος δε μπορεί να λειτουργήσει 
ως Κυνοκομείο γιατί οι προϋποθέσεις που πρέπει να τηρηθούν κοστίζουν πολλά χρήματα. 
Επομένως, με τη σημερινή οικονομική κρίση, ξεχάστε το. 

Θα λειτουργήσει ως καταφύγιο, που είναι σαφώς μια πιο οικονομική λύση. 
Νομίζω ότι με αυτό τον τρόπο, όλες οι προϋποθέσεις του καταφυγίου μπορούν να 
εκπληρωθούν και να πάρει γρήγορα την ανάλογη άδεια. 

Ο νόμος το λέει σαφέστατα κι εδώ συμφωνώ και με τον Πρόεδρο. Οι τρείς δήμοι 
έχοντας την έγκριση, να πάρουν και κτηνίατρο. 

Ένα δεύτερο σημείο που πρέπει να τονίσουμε, είναι ότι δεν αρκούν οι στειρώσεις 
για τα ζώα. Σαφώς χρειάζονται κι οι εμβολιασμοί, οι αποπαρασιτώσεις κι η σήμανση 
όλων των ζώων, αδέσποτων και δεσποζόμενων, ώστε να γνωρίζουμε σε ποιον ανήκει 
κάθε ζώο. 

Άλλο σημείο που μας απασχολεί όλους, είναι το τι γίνεται με τα επικίνδυνα ζώα, 
αυτά δηλαδή που λειτουργούν απειλητικά, εκφοβιστικά για τον άνθρωπο ή ακόμη που 
δαγκώνουν τους ανθρώπους. Ποια υποβάλλονται σε ευθανασία από αυτά; Ο νόμος λέει 
για αυτά που πάσχουν από ανίατη ασθένεια, αυτά που είναι αδύνατο να 
αυτοσυντηρηθούν λόγω γήρατος ή αναπηρίας και όλα όσα είναι επικίνδυνα για τον 
άνθρωπο κι αρνηθούν τα φιλοζωικά σωματεία τη φροντίδα και την προστασία τους. 

Επίσης, ας υποθέσουμε ότι βάζουμε τα ζώα στο καταφύγιο. Όταν επανέλθουν 
στην πόλη, ο νόμος λέει ότι δεν επιτρέπεται επαναφορά σε περιοχές με νοσοκομεία, 
σχολεία, αθλητικά κέντρα, αυτοκινητόδρομους ταχείας κυκλοφορίας, λιμάνια, 
αεροδρόμια, αρχαιολογικούς χώρους και χώρους υψηλής τουριστικής επισκεψιμότητας.  

Αυτό όμως θα πρέπει να τηρηθεί. Δε χρειάζεται να επικοινωνεί κάποιος μαζί μας 
για να απομακρυνθούν αυτά τα ζώα.  

Τέλος, πως περισυλλέγονται τα ζώα;. Ο νόμος λέει ότι τα συνεργεία πρέπει να 
αποτελούνται από άτομα εκπαιδευμένα κι έμπειρα στην αιχμαλωσία ζώων συντροφιάς 
και καθοδηγούμενα από κτηνίατρο. 

Πρέπει να αποκτήσουμε ζωοφιλική κουλτούρα, κάνοντας καμπάνια σε σχολεία 
για να αγαπήσουν και τα παιδιά τα ζώα και να στείλουμε το ανάλογο μήνυμα και στην 
κοινωνία, έτσι ώστε να γίνουμε φίλοι των ζώων. 

Πρόεδρος: κ.Αρχοντάκη εγώ πρότεινα αν γίνει αποδεκτό, να υπογραφεί 
πρωτόκολλο διαδημοτικής συνεργασίας και με το Δ.Αλεξάνδρειας.  

Αρχοντάκη: Δεν υπάρχουν χρήματα γι’ αυτό και τα χωρίσαμε ανά εξάμηνο, το 
πρώτο με τη Νάουσα και το δεύτερο με την Αλεξάνδρεια. 

Αγγέλογλου: Η πολιτική χαίρουν μιας ασυλίας που για τους βουλευτές είναι 
άμεση. Οι αιρετοί χαίρουν ασυλίας, αλλά αυτή η ασυλία θα τελειώσει. Πρέπει να το 
αντιληφθείτε.  

Δήμαρχος: Προτείνω στην κοινή επιτροπή παρακολούθησης να συμμετ΄χουν η 
Ε.Αρχοντάκη, με αναπληρωτή το Θ.Θεοδωρίδη. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη 
και την πρόταση της Δημάρχου; 

Μέλη: Ναι.  
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Λευκή ψήφο έδωσαν πέντε (5) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Παναγιωτίδης, 

Θ.Αγγελίνας, Π.Παυλίδης, Θ.Κορωνάς, Γ.Μιχαηλίδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 15-11-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη. 
2.- Την πρόταση της Δημάρχου.  
3.- Την ανάγκη σύναψης διαδημοτικής συνεργασίας μεταξύ των Δ.Βέροιας και Νάουσας, 
με σκοπό τη στείρωση και ηλεκτρονική σήμανση των αδέσποτων ζώων. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006.  



 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη σύναψη σύμβασης διαδημοτικής συνεργασίας μεταξύ των Δήμων 

Βέροιας και της Ηρωικής πόλης Νάουσας, για τη στείρωση και την ηλεκτρονική 
σήμανση αδέσποτων ζώων στο χώρο του Ιατρείου του Καταφυγίου αδέσποτων ζώων του 
Δ.Βέροιας, που έχει ως εξής: 

                          
ΣΥΜΒΑΣΗ ΔΙΑΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ 

                           (του άρθρου 99 το Ν. 3852/2010) 
Οι Δήμοι Βέροιας και Νάουσας προγραμματίζουν την διαδημοτική συνεργασία για τη 

στείρωση των αδέσποτων ζώων και την ηλεκτρονική σήμανσή τους. 
                                                 ΑΡΘΡΟ 1ο 
                                             ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ 

Αντικείμενο της παρούσας Σύμβασης είναι η παραχώρηση του ιατρείου του 
καταφυγίου για τις στειρώσεις και την τοποθέτηση microchip των αδέσποτων ζώων και την 
διάθεση του χώρου για την μετεγχειρητική ανάρρωσή τους. 

                                                    ΑΡΘΡΟ 2ο  
         ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΙΣ ΚΑΙ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ ΤΩΝ ΣΥΜΒΑΛΛΟΜΕΝΩΝ                                                                
                                                      ΜΕΡΩΝ 

1.1 Υποχρεώσεις και δικαιώματα του Δήμου Βέροιας 
 Να παραχωρήσει το ιατρείο του καταφυγίου 
 Να παραχωρήσει το χώρο του καταφυγίου για τις μετεγχειρητικές αναρρώσεις. 

1.2  Ο Δήμος Νάουσας αναλαμβάνει  
Να  μεταφέρει τα προς στείρωση ζώα 

     Να προσφέρει το φαρμακευτικό υλικό 
 Να διαθέσει τους κτηνιάτρους (κάτοχοι πτυχίου ημεδαπής) συμπολίτες μας μέλη του 

πανελληνίου κτηνιατρικού συλλόγου με άδεια άσκησης επαγγέλματος όπου έτσι 
εξασφαλίζεται την άσκηση της ορθής κτηνιατρικής πράξης και δεν θέτει σε κίνδυνο 
τη ζωή του ζώου. 

 Να χρησιμοποιήσει το χώρο αποκλειστικά και μόνο για τις στειρώσεις, την 
τοποθέτηση microchip και να διατηρεί τον χώρο όπως ακριβώς τον παρέλαβε. 

                                              ΑΡΘΡΟ 3ο 
  ΠΡΟΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΠΟΡΟΙ ΤΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ-    
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΔΙΑΧΕΙΡΗΣΗ 

Ο συνολικός προϋπολογισμός του αντικειμένου της σύμβασης αυτής προσδιορίζεται στο 
ποσό των δύο χιλιάδων ευρώ (2.000,00€) συν Φ.Π.Α. και αφορά τις στειρώσεις και 
την τοποθέτηση microchip των αδέσποτων ζώων. 

Την οικονομική διαχείριση του αντικειμένου της παρούσας σύμβασης αναλαμβάνει ο Δήμος 
Νάουσας. 

                                         ΑΡΘΡΟ 4ο 
                                                          ΔΙΑΡΚΕΙΑ 

                   Η ισχύς της σύμβασης αυτής αρχίζει με την υπογραφή των συμβαλλομένων 
μερών και διαρκεί εώς 31-3-2013. 

          Το παραπάνω χρονοδιάγραμμα είναι δυνατόν για λόγους αντικειμενικούς να       
τροποποιείται εν μέρει ή συνολικά με νεότερη εέγγραφη συμφωνία των μερών και μετά από 
αιτιολογημένη απόφαση της Κοινής Επιτροπής του άρθρου. 

                                                                   ΑΡΘΡΟ 5ο 
                                          ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗ ΤΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ 
                        Για την παρακολούθηση του αντικειμένου της σύμβασης και την 

εφαρμογή των όρων και των προϋποθέσεων της σύμβασης αυτής τα συμβαλλόμενα μέρη 
ορίζουν επιτροπή, η οποία αποτελείται από: 

1. την εκπρόσωπο του Δήμου Βέροιας, Αρχοντάκη Ε. ως Πρόεδρο 
2.   τον εκπρόσωπο του Δήμου Νάουσας, κ. Εμμανουήλ Βαδόλα, Αντιδήμαρχο 

Περιβάλλοντος 



3. Εκπρόσωπο  της Φιλοζωικής Εταιρίας Νάουσας 
Η επιτροπή συγκαλείται μετά από πρόσκληση του προέδρου. Συνεδριάζει όταν είναι 
παρόντα και τα τρία (3) μέλη και αποφασίζει με απλή πλειοψηφία. 
                                                                    ΑΡΘΡΟ 6ο 
                                                                 ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ 
Ρητά συμφωνείται ότι στην περίπτωση κατά την οποία ένα από τα συμβαλλόμενα μέρη 
δεν εκπληρεί (ή εκπληρεί πλημμελώς) τις υποχρεώσεις του, μπορεί να καταγγείλει τη 
σύμβαση. 
                                                                     ΑΡΘΡΟ 7ο   
 8.1. Οποιαδήποτε τροποποίηση ή παράταση της παρούσας σύμβασης γίνεται μόνον 
εγγράφως με κοινή συμφωνία των συμβαλλόμενων μερών. 
8.2.    Η μη άσκηση δικαιωμάτων ή η παράλειψη υποχρεώσεων από οποιοδήποτε 
συμβαλλόμενο μέρος ή η ανοχή καταστάσεων αντίθετων προς τη Σύμβαση, καθώς και 
η καθυστέρηση στη λήψη μέτρων που προβλέπει η Σύμβαση   αυτή από οποιοδήποτε   
συμβαλλόμενο μέρος δεν μπορεί να θεωρηθεί ως παραίτηση των συμβαλλόμενων 
μερών από δικαίωμα ή απαλλαγή από υποχρεώσεις τους ή αναγνώριση των 
δικαιωμάτων στα συμβαλλόμενα μέρη, που δεν αναγνωρίζονται από αυτή τη Σύμβαση. 
Αυτά συμφώνησαν συνομολόγησαν και συναποδέχτηκαν οι συμβαλλόμενοι και προς 
απόδειξη τους συντάχθηκε το παρόν και αφού διαβάστηκε και βεβαιώθηκε από αυτούς 
υπογράφηκε σε δύο (2) πρωτότυπα, έλαβε δε κάθε συμβαλλόμενο μέρος από ένα (1).                                         

 
Ακροτελεύτια διάταξη 
 

Από τις διατάξεις της  παρούσας απόφασης δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του 
προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας, έτους 2012. 

Β) Ορίζει εκπρόσωπο του Δ. Βέροιας στην Κοινή Επιτροπή Παρακολούθησης της 
εν λόγω σύμβασης την Ελισάβετ Αρχοντάκη,  με αναπληρωτή  το Θεόδωρο Θεοδωρίδη, 
Δημοτικούς  Συμβούλους. 

Γ)  Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη για 
την υπογραφή της παραπάνω σύμβασης. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  708/2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσιου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Παπαδόπουλος  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Κελεσίδης  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βασιάδης     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  3-1-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  

 
 

 
 
 
 


